

个人资料收集声明

1. 查询产品资料详情

按「传送」即表示您同意在此网页上提交您的个人资料用作向您提供与永诚保险及保柏全球的保险、医疗保健产品及服务相关的市场推广资讯。您不需要向永诚保险及保柏环球提供您的联络资料，但永诚保险及保柏环球可能在缺少此资料的情况下未能向您提供所需的资讯。

您的个人资料可能会转移至永诚保险及保柏环球的服务供应商，为永诚保险及保柏环球提供管理，支援和存储服务，或协助永诚保险及保柏环球向您分发本声明第 1 和第 2 段中提到的资讯。

本公司将不会在没有阁下的同意及许可下将阁下之个人资料向第三方透露，用作他们的市场推广用途。

您有权查阅和更改本公司持有阁下的个人资料。有关要求请致函本公司保障资料主任，电子邮件如下：aicplans@bupa.com.cn。

2. 市场推广资讯

永诚保险及保柏环球只会在得到阁下同意或表示不反对的情况下，使用阁下的个人资料如姓名、联络方法、性别、健康及家庭状况，向阁下提供有关以下产品和服务的市场推广资讯（包括以电邮、手机短讯或即时通讯）：

- a. 保险、医疗、康健、健康、个人发展、美容、生活消闲、娱乐、财务及其相关的服务及产品；及
- b. 奖赏、权益、折扣、会员活动、会员忠诚或优惠计划及其相关的服务及产品；及
- c. 为慈善及 / 或非牟利用途的捐款及捐赠。

Personal Information Collection Statement

1. Get Quote / Details

By clicking "Submit", you consent that the personal data submitted on the web page will be used to provide marketing information and communications to you relating to the insurance and the medical and healthcare products and services of Alltrust Insurance and Bupa Global. You are not required to tell Alltrust Insurance and Bupa Global your contact information, but Alltrust Insurance and Bupa Global may not be able to provide you the information you want in the absence of such information.

Your personal data may be transferred to Alltrust Insurance and Bupa Global's service providers who provide administration, support, and storage services to Alltrust Insurance and Bupa Global or help Alltrust Insurance and Bupa Global distribute the communications referred to in paragraphs 1 and 2 of this statement to you.

We will not disclose personal information relating to you, to third parties for them to use for their own direct marketing purposes without your consent.

You have the right to access and correct the personal data that our company holds about you. You may make an access or correction request by contacting Bupa's Data Privacy Officer at aicplans@bupa.com.cn.

2. Direct Marketing Communications

Alltrust Insurance and Bupa Global may only with your consent or by having no objections use your personal information collected from time to time, including your name, contact details, gender, health, and family status, to provide you with marketing communications (including by email, SMS, or instant messenger) relating to the following products and services:

- a. Insurance, medical, healthcare, wellness, personal development, beauty, lifestyle, entertainment, financial, and related services and products;
- b. rewards, benefits, discounts, member activities, loyalty or privileges programmes, and related services and products; and
- c. donations and contributions for charitable and/or non-profit making purposes.